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Natrij in sol - Zombifikacija človeštva - Črna magija - Sophia Swaruu (Yazhi) 
 
Prvotno v španščini - Februar 22, 2022 
 
Yazhi: Vidim stvari, v resnici ne spim, moje telo spi, vendar ostajam pri zavesti na drugih ravneh. 
Ves čas imam videnja. Niso vedno pomembna. 
  
Vidim sol. Vidim ljudi na Zemlji, ki jih napadajo s soljo. Sol v različnih oblikah ali kemične spojine, 
pridobljene iz soli, ki na koncu niso tiste vrste sol, ki jo potrebuje njihov živčni sistem, zlasti 
možgani, in imajo primanjkljaj natrija prave vrste, kar odpira človeški um za parazitiranje in 
"zombifikacijo", nadzor uma, ki jim onemogoča, da bi videli, kar je očitno. 
  
Zombi, kot ga imenujejo na Haitiju, nastane tako, da se človeka z uporabo "črne magije" (vse, kar 
jo sestavlja, je zapleteno) pripelje na rob nepovratne smrti. Ko zdravniki razglasijo osebo za mrtvo 
in je tik pred pokopom, vendar je v nekakšnem magičnem "zastoju" (magija je resnična, vendar 
ne kot v Harryju Potterju, čeprav je tudi tega nekaj), in takrat, ko drugi ljudje odidejo, čarovnik 
(vrač) "obnovi" telo in ga delno "prebudi". 
  
Vidim "vizijo", da črna magija vsaj deloma sestavlja ali je sestavljena iz snovi, ki razsoljujejo telo. 
Ostanejo v stanju nizkega širjenja ali prenosa živčnih impulzov. 
  
V Afriki in na Haitiju, kjer je zombifikacija ljudi pogosta še danes, ljudi, ki jih svojci pustijo umreti, 
odpeljejo, kjer jih uporabijo za suženjsko delo, večinoma na plantažah vseh vrst, zlasti 'drog' (spet 
vizija). 
  
In to ni klasični zombi kot v filmih, kjer gre za gnilobno bitje, ki ga oživlja entiteta nižjega 
astralnega nivoja, ki se nikoli ni utelesila kot človek, zato se ne zaveda, da ni "človek" in da se je 
treba očistiti in umiti, niti se ne zaveda, da njegovo telo razpada. 
  
Ta zombi je dobesedno "živi mrtvec". Njegovo telo je živo, vendar je zavest njegove duše 
minimalna, umaknila se je, telo pa je "živo" le v stanju obsežnih poškodb možganov in živcev. 
 
Gosia: Kot v globoki komi, vendar je z njim mogoče manipulirati in hodi? 
 
 
Yazhi: Tovrstne zombije je torej še vedno treba hraniti. 
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Na Haitiju pravijo, da tovrstni zombi, ki ga je mogoče manipulirati in ki hodi, da, ki sprejema le 
preproste ukaze tistih, ki ga nadzirajo s črno magijo, ne sme nikoli dobiti nobene soli v svoji 
revni prehrani, sestavljeni iz "hrane" iz elementov z minimalno vsebnostjo natrija ali iz katere je 
bil ves natrij odstranjen. 
  
Natrij je element, brez katerega živčni sistem ne more delovati, saj zagotavlja električni prenosni 
potencial živčnih celic. Telesa so električna, ne delujejo na podlagi kalorij, vse je električni 
potencial in njegova interakcija prenosnih in zadrževalnih napetosti med celicami. Če sistem 
razpade, se začne proces bolezni. Vseh vrst, odvisno od tega, kje je električni problem. 
 
Ker je vse psihosomatsko, proces zavesti, ki se manifestira, ki se skrči, ki strne energijo v nekaj 
oprijemljivega, imenovanega materija, in to z energetskimi vozlišči, kot je razloženo v Mehaniki 
Manifestacije. 
  
Tako nadzorujete natrij v telesu, natančneje učinek celične črpalke natrija in kalija, ter 
nadzorujete električni impulz in električni prenosni potencial telesa. In nadzorujete, kje ali koliko 
frekvence električnega toka lahko dosežete s spreminjanjem natrijevega prenosnega potenciala, 
ki prevladuje v telesu. 
  
Če se vrnemo k haitijskim zombijem, ko "nadzorni" čarovnik nima več koristi od svojih zombijev 
ali ko čuti, da ga bo z njimi nekdo našel, kdor koli že to je, recimo "oblasti", potem bo ta čarovnik 
vsakemu zombiju dal hrano z natrijem ali jim dal v roko pest morske soli in jim ukazal, naj jo 
pojedo. 
  
Pravijo, da se postopoma prebudijo iz transa, iz letargije ali zastoja, in sicer precej hitro, v nekaj 
minutah ali urah, besedila tega ne določajo. In subjekt, ki si povrne zavest, še vedno v stanju 
velike zmedenosti, bo taval po podeželju, po ulicah, dokler si ne povrne več ali dovolj zavesti, 
včasih pa ga bo že ujela policija, ker se je izgubil, ali pa ga bodo odpeljali, ker je "omamljen" ali 
"pijan". Od tam ga identificirajo in takrat se končno sreča s svojimi sorodniki. Ugibam. 
  
Zdaj industrijska kuhinjska sol v vseh državah vsebuje natrijev fluorid. Natrijev fluorid nevtralizira 
sol in spremeni njen električni prenosni potencial na določeno frekvenčno območje, ki ga že imajo 
nadzorniki, ti pa jim vsiljujejo svoj črno magični nadzor uma z uporabo več sistemov ali metod, 
od množičnih medijev ali neposredne črne magije.  
 
Natrijev fluorid je prisoten v skoraj vseh industrijsko pridelanih živilih. Ne le v zobnih pastah. V 
veliki meri je prisoten tudi natrijev glutamat, ki demyelinizira nevrone, saj znižuje njihov de-
polarizacijski potencial v axonih in na splošno ovira električni prenos. Mononatrijev glutamat v 
bistvu deluje tako, kot da bi odstranili ali stanjšali izolacijo električne žice, kar bi povzročilo 
puščanje in kratke stike. 
 
V predelani hrani najdemo številne slane kemične spojine, ki prav tako spreminjajo frekvenco 
prenosa in električni potencial živčnega sistema človeškega telesa. 



Ker torej električna energija človeškega telesa temelji na "mikro frekvencah" in je povezana z 
drugimi tehnologijami, kot so elektromagnetno sevanje in zdaj tudi cepljenje, ter ker se celoten 
sistem spremeni zaradi pomanjkanja prave vrste soli, je učinek "zombijev", vsaj zame, razložen z 
vidika, ki ga še nisem videla. 
  
Ne pozabite, da sem vse to videla z astralne strani. 
  
Natrij je dober in potreben. Ni res, da zaradi zadrževanja tekočine in drugih biokemičnih procesov 
povzroča povišanje krvnega tlaka. To demoniziranje soli vidim kot del nadzora nad natrijem na 
Zemlji, da bi zombificirali ali ogoljufali množice. 
  
Uživati je treba morsko sol, pravo, čisto ali čiste mineralne derivate soli, kot je himalajska sol, in 
podobno. Ne industrializirano sol. Za vsako ceno pa se je treba izogibati uživanju fluorirane soli. 
Obstaja mineralna sol iz rudnikov, v bistvu stara morska sol. Po mojem mnenju ni tako dobra kot 
morska, vendar vsaj ni fluorirana. 
 
Robert: Kuhanje z morsko vodo? 
 
Yazhi: Če je čista, da, vendar menim, da je dovolj tudi nepredelana, ki jo dobite v trgovinah z 
zdravo prehrano. 
 
Gosia: To je zelo pomembno, saj ljudje že vedo za morsko in industrijsko sol, ne vedo pa za 
zombifikacijo, ki si jo omenila. To je nekaj novega, vau. 
 
Yazhi: Vidim povezavo med soljo, industrijsko soljo, ki modulira možno električno frekvenco 
osrednjega živčnega sistema, natrijevim fluoridom, drugo vrsto spremenjene soli, z mentalno 
letargijo, v kateri se je znašlo človeštvo, zlasti v zvezi s plandemijo. 
  
Kot je že znano, se natrijev fluorid uporablja za uspavanje ljudi, da postanejo ubogljivi in pokorni. 
To je del čarovništva, o katerem govorim, del prisotne črne magije. Ker je tu prisotna črna magija. 
Vidim jo, uporabljajo jo! 
 
Robert: Torej gre pri zombiju ... še vedno za isto zavest kot prej, vendar z manj povezave v telesu, 
kajne? To ne pomeni, da je vanj vstopila neka astralna parazitska entiteta? Ker praviš, da se z 
dajanjem soli vrnejo v prejšnje stanje zavesti. 
 
Yazhi: Astralni paraziti, da, od vsega po malem, kajti sprememba frekvence bio-električnega 
procesa telesa ga naredi dovzetnega za parazitiranje. 
 
Gosia: Wow, okej, ja. To je zelo smiselno. Kolektivna globalna črna magija. Seveda, če se uporablja 
pri majhnih "obredih", zakaj ne bi delovala na kolektivni ravni? 
 



Yazhi: Uporabljajo jo in vem, da jo uporabljajo, ker sem opazila, da rabini uporabljajo nekaj, kar 
se imenuje Pulsa Denura, za kar pravijo, da ni obred, vendar je obred. Pulsa Denura je samo črna 
magija, preoblečena v "božjo voljo". 
 
Robert: In kakšen je končni namen? Da bi še bolj idiotizirali prebivalstvo? 
 
Yazhi: Nadzor nad množicami z namenom globalne depopulacije, da bi se izognili velikemu 
prebujenju. 
 
Gosia: Kaj je Pulsa Denura? 
 
Yazhi: Pulsa Denura je obred (čeprav rabini pravijo, da to ni obred), pri katerem deset svetih mož, 
čistih rabinov, vsi morajo imeti družine in otroke, vsi so starejši od 40 let, po natanko treh dneh 
posta molijo in berejo odlomke iz ene od svojih skrivnih knjig, povezanih s kabalo ali iz kabale, kot 
"skrita besedila", kjer prosijo za božansko posredovanje, da bi presodili osebo ali položaj. In 
odpraviti ta problem, odstraniti to osebo ali rešiti zadevno težavo v korist tistega, ki prosi Pulsa 
Denura. 
  
Rabini morajo imeti čiste misli in tradicijo, to, za kar prosijo, pa mora biti jedrnato in jasno, saj naj 
bi prosili za božansko posredovanje in za to, da Bog presodi osebo (ali okoliščine-situacijo), in če 
Bog vidi ali ugotovi, da to, za kar prosijo, ni upravičeno, na primer z lažno obtožbo osebe, bo Pulsa 
Denura obrnjena na deset rabinov in na njih in njihove družine bo padlo prekletstvo za štiri 
generacije. To pomeni, da karkoli deset "čistih" rabinov prosi proti nečemu ali nekomu, če se to 
obrne, bo padlo nanje za štiri generacije. Zato morajo biti zelo previdni pri tem, za kaj prosijo. 
  
Pravijo, da to ni obred, vendar sem spoznala, da je, od trenutka, ko za "izboljšanje" svojega 
obreda uporabijo krvavo žrtvovanje belih piščancev. (Kdo pravi, da ne od drugih živali in ljudi?!). 
  
Pravijo, da Pulsa Denura ni obred in da prikliče božjo moč. Vendar pa ima po mnenju nekoga, ki 
to opazuje od zunaj, jasen pridih celo "satanističnega" obreda. Ne zdi se mi, da bi se skliceval na 
Božjo sodbo in njegovo božansko posredovanje. 
  
Gre bolj za isto zgodbo o Bogu Jahve, ki zahteva obredne žrtve, grešne kozle (kar pomeni ubiti 
dečka namesto svojega sina) in nazadnje naj bi poslal v žrtvovanje svojega sina Jezusa, da bi s 
svojim mučeništvom odkupil izvirni greh človeštva in tako rešil duše vseh, ki mu sledijo. Ergo: 
uporabljajo obrede. 
 
Gosia: Rekla si: "Uporabljajo ga in vem, da ga uporabljajo, ker sem opazila, da rabini uporabljajo 
nekaj, kar se imenuje Pulsa Denura". Toda kaj ima črna magija, ki jo uporabljajo kontrolorji, 
skupnega s tem, da jo uporabljajo rabini? Zakaj si naredila to povezavo? 
 
  



Yazhi: Rabini so visoki duhovniki judovstva. To je osnova Egipta, osnova Kabale. To so oni, so del 
sistema Iluminatov. In samo, če lahko rabini sami naredijo vse to s Pulsa Denuro (ki deluje), si 
predstavljajte, kaj lahko naredijo regresivni visoki kontrolorji Iluminatov. To je preprosto logično. 
Oni to počnejo. Za dosego svojih ciljev prikličejo vse vrste "nižjih astralnih" entitet in kdo ve, kaj 
še vse. 
  
Zato vse to govorim, zato zagotavljam, da so ljudje pod vplivom črne magije, ki ji pomagajo 
elektromagnetne frekvence, te pa so okrepljene z nadzorom natrija telesa. 
 
Gosia: Hvala, razumem. In to si videla v astralnem videnju, da? Natrij in zombiji? 
 
Yazhi: Da. Včeraj zvečer, ko sem zaspala, tega sploh nisem imela v mislih. Videla sem to kot celoto. 
Kot sem vam povedala, imam veliko astralnih aktivnosti. 
  
Višje je to smiselno, gre za obnovo Zemlje. Višje zgoraj se vse spremeni glede na to, kje si, kdo si, 
tvoja frekvenca določa osebo in obratno. Vse je frekvenčno združljivo. Toda v tem procesu bo 
veliko ljudi umrlo in temu se zdaj ni mogoče izogniti. 
 
Gosia: V tem trenutku se po vsem svetu odvijajo številni protesti (ne govorim samo o voznikih 
tovornjakov). Nekdo me je vprašal, ali to vidite, kako se človeštvo upira. 
 
Yazhi: Da. 
 
Robert: Ali se "upirajo" ali so manipulirani? 
 
Gosia: Upirajo se. Protestirajo. Ne ubogajo.  
 
Yazhi: Oboje v velikem obsegu, zato je težko ugotoviti, kdo je nadzorovana opozicija in kdo ne. 
Nekateri, kot so vozniki tovornjakov, so se morda začeli kot nadzorovana opozicija, ki je nato ušla 
izpod nadzora. 
  
Vendar so že predvideli, da bo prišlo do velikega nasprotovanja. Nadzorniki so zelo močni, zlasti 
pri ustvarjanju lažne resničnosti za ljudi. V bistvu človeška družba, zgodovina in znanost temeljijo 
na ničemer, na lažeh in gradovih iz kart.  
  
Prav tako ne pozabite, da so protesti in podobni dogodki scenariji za lažne dogodke in uvedbo 
agentov, ki mirne demonstracije preusmerijo v nasilne demonstracije, da bi se zrušila javna 
podpora demonstracijam, ki so se začele mirno. 
  
Edina stvar, ki pri tem šteje, je boj za lastno dušo in na osebni ravni, bolj kot karkoli drugega. V 
tem boju se zmaguje ali izgublja. V trenutku, ko so iz tega naredili vojno Ljudstvo proti Kabali, so 
izgubili. Kajti vojne vseh vrst, od oboroženih do miselnih, obstajajo le, če obstajajo nasprotniki. 
 



Ne gre niti za to, da bi "premagali" Kabalo kot tako, temveč za to, da se osredotočite na pristnost 
in skladnost s samim seboj. Vse, kar morate storiti, je slediti interesom svoje duše in ne interesom 
kolektiva Matrice, ki ga nadzoruje in z njim manipulira kriminalna Kabala. 
  
Slediti morajo temu, kar menijo, da je prav, in temu, kar dojemajo kot resničnost. Če torej želijo 
protestirati, naj bo tako. Vendar pa je pravilen odziv množična neposlušnost, množično 
ignoriranje vlad. Ker pa ni dovolj množičnega prebivalstva, ki bi množično ignoriralo vlade, se mi 
zdi upravičeno, da se zatečejo k vsaki metodi, ki se jim zdi mogoča, razen k temu, da ne storijo 
ničesar, sklenejo roke in ubogajo. To nikoli. 
 
Gosia: Če je upiranje in boj proti kriminalni kabali tisto, kar človek čuti kot pristno in v skladu s 
svojo dušo? 
 
Yazhi: Potem je to treba storiti. Ob tem se je treba spomniti: Ni klovnov, ni cirkusa <-- 
  
Zato smo vedno govorili, da morate videti, brati in poslušati vse, kar vam je dosegljivo, da bi si 
lahko na podlagi tega ustvarili osebno merilo o naravi resničnosti, na katerem vsakdo utemeljuje 
svoje življenje, pri čemer ne smete biti navezani na miselne sisteme, tudi če so vam všeč, in 
morate biti vedno dovolj prožni, da lahko v skladu z razvojem stvari sprejemate nove ideje in 
zavržete prejšnje. 
  
In tudi, če v boju umrejo, če si to želijo, je to zmaga, ker so bili zvesti svojim načelom, ergo zvesti 
svoji duši. Zato je njihova inkarnacija vredna. 
 
Robert: Toda biti zvest svojim načelom, reči "ne strinjam se", je več kot dovolj. 
 
Yazhi: To je odvisno od ravni zavesti vsakega posameznika in sposobnosti, ki jih ima. Na primer, 
ljudje, ki čutijo, da nimajo nobenega vpliva na druge, kot so številna zvezdna semena, pri katerih 
se celo njihove družine ne zmenijo zanje, morajo biti le popolnoma zvesti sami sebi in s tem že 
opravljajo svoje 'delo' in izpolnjujejo svoj življenjski namen. 
  
Oseba z večjo odgovornostjo, kot ste vi, pa bi morala v okviru svojih zmožnosti nadaljevati boj na 
bolj neposreden način, saj je njena 'moč' ali domet vpliva ali karkoli drugega veliko večji. 
  
Človek, ki se mu zdi, da nima nobene moči, jo ima nad sabo, in to je veliko. Za to gre.  Biti zvest 
svoji duši. Varovati jih in ne dovoliti, da bi vam jih odvzeli, bodisi z nadzorom uma bodisi s cepivi 
ali z orožjem v obliki natrija. Če ne morejo ali čutijo, da ne morejo ničesar prispevati k boju, lahko 
vedno prispevajo. Uničeni čevlji, uničeni čevlji ... če le rešijo sebe, svoje duše, je to dovolj, za to 
so tam. 
 
 
 
 

Prevod: Stane 


